
Protokół z VIII sesji 

Rady Gminy w Przewozie  

w dniu 24 września 2019 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad VIII sesji Rady Gminy w Przewozie.  

Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godz. 8.30. W posiedzeniu wzięło udział 13 

radnych. 

Obecność na posiedzeniu przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska nieobecna 

10. Adrian Przybyłek nieobecny 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad VIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

 Wójt wnioskował o dopisanie do porządku obrad dwóch uchwał: 

- w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego Zarządzenia Rzecznika Dyscypliny Finansów 

Publicznych o przekazaniu informacji o naruszeniu dyscypliny finansów publicznych 

- w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 20 grudnia 

2018 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2019 r.  

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad VIII sesji Rady Gminy w Przewozie wraz z zaproponowanymi 

przez Wójta zmianami. 

Wyniki głosowania 



ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu z VII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś z zebranych chciałby wnieść zmiany do projektu. Radni nie 

zgłaszali uwag.   

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z VII sesji Rady Gminy w Przewozie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Podczas obrad interpelacje pisemne złożyli: 

- radny Jarosław Borkowski 

- radny Grzegorz Stachera -3 szt. 

Pkt 5. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 18 czerwca do 23 września 

2019 r. 

Wójt przedstawił radnym  informację ze swojej działalności.  

Poinformował, że wnioski o dofinansowanie budowy oczyszczalni przydomowych 

będzie można składać tylko w dniu 3 października. Ponadto ze  względu na ograniczony 

budżet gminy liczba wniosków przyjętych do realizacji będzie ograniczona. Decydująca 

będzie kolejność złożenia wniosku w urzędzie. 



Wójt poinformował, że gmina pośredniczyła w przyjmowaniu wniosków o 

pozyskiwanie dofinansowania w ramach Programu Czyste powietrze. Na chwilę obecną 

pracownicy czekają na odbycie szkoleń.  

Radny Jarosław Borkowski zapytał dlaczego gmina nie usunęła azbestu z budynku 

przy ul. Szkolnej 3 w Przewozie skoro był program na dofinansowanie w tym zakresie.  

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej wyjaśnił, że w budynku tym jest tylko jedno 

mieszkanie komunalne, a reszta to lokale prywatne więc wszyscy mieszkańcy musieliby 

wyrazić chęć skorzystania z programu.  

Pkt 6. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu, planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2019 r. 

Informacja była przedstawiana i szczegółowo omawiana na posiedzeniach Komisji Stałych. 

Radni nie wnosili uwag do wykonania budżetu. Pani Skarbnik odczytała pozytywną opinię 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wykonaniu budżetu gminy. 

Wyniki głosowania w sprawie przyjęcia informacji: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 7. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 20 

grudnia 2018 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2019 r. 

Treść projektu przedstawiła pani Skarbnik.  

Wyniki głosowania nad projektem: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 



NIEOBECNI (2) 

Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

b) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr III/15/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 

20 grudnia 2018 r. w sprawie stawek dotacji przedmiotowych. 

Treść projektu odczytała pani Skarbnik.  

Wyniki głosowania na projektem: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

c) Projekt w sprawie zajęcia stanowiska dotyczącego Zarządzenia Rzecznika Dyscypliny 

Finansów Publicznych o przekazaniu informacji o naruszeniu dyscypliny finansów 

publicznych. 

Treść projekt przedstawiła pani Skarbnik. 

Wyniki głosowania na projektem: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

d) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr III/17/2018 Rady Gminy w Przewozie z dnia 

20 grudnia 2018 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2019 r. 

Projekt wraz z uzasadnieniem przedstawiła pani Skarbnik. Wyjaśniła, że należało zwiększyć 

dochody ze względu na to, że z budżetu państwa wpłynęło ponad 56 tys. zł z przeznaczeniem 

na podwyżki dla nauczycieli.  

Radny Zbigniew Staniek zapytał czy będzie to wystarczająca kwota na ten cel. Pani Skarbnik 

odpowiedziała, że dotacji zabraknie i gmina jest zmuszona dołożyć brakujące środki ze 



swojego budżetu.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jarosław Borkowski, Angelika Hic, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Dariusz 

Kokosza, Edyta Krasuska, Marian Kutasiewicz, Joanna Ostaszewska, Krzysztof Serwatka, 

Grzegorz Stachera, Zbigniew Staniek, Bogusława Szlachetka, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Monika Pankowska, Adrian Przybyłek 

Pkt 8. Sprawy różne. 

Radny Jarosław Borkowski zwrócił się z prośbą o zastosowanie środków ( np. próg 

zwalniający bądź fotoradar), dzięki którym kierowcy wjeżdżający do Przewozu od strony Żar 

będą zmuszeni ograniczać prędkość. 

Kierownik Referatu Gospodarki wyjaśnił, że konieczne są konsultacje z zarządca drogi.  

Radny zapytał również kiedy zostanie uprzątnięty teren PSZOKu z zalegających materiałów. 

Wójt odpowiedział, że cały czas trwają prace porządkowe. Niestety wiąże się to też 

z ponoszeniem dużych kosztów.   

Radny Zbigniew Staniek zapytał czy jest możliwość aby mieszkańcy, którzy chcą skorzystać 

z programu na dofinansowanie budowy oczyszczalni mogliby sami pokryć koszty, na które 

nie stać gminę. Wójt odpowiedział, że sprawa będzie rozstrzygana na bieżąco po przyjęciu 

wniosków.  

Radny Grzegorz Stachera odnosząc się do złożonej przez siebie interpelacji zaznaczył, 

że sprawa wymiany lamp w budynku świetlicy wiejskiej w Sanicach jest naprawdę pilna. 

Świetlica sąsiaduje z budynkiem mieszkalnym i trzeba szybko działać bo to jest duże 

zagrożenie. Wójt odpowiedział, że zna sprawę i w przyszłym tygodniu będzie realizacja 

zadania.  

Radna Angelika Hic zapytała kiedy zostaną dokończone prace przy boisku do siatkówki 

w Sanicach. Wójt powiedział, że i tak nikt teraz by z niego nie korzystał więc powróci do 

tematu wiosną.  

Radny Jarosław Borkowski zapytał na jakich zasadach zatrudniono pracownika biblioteki. 

Sekretarz odpowiedział, że przy zatrudnianiu pracowników obsługi nie ma jakiś szczególnych 

wytycznych jak np. przy stanowisku urzędniczym. Była kandydatka i Wójt zdecydował się ją 

zatrudnić.  



Radny Dariusz Kokosza zapytał czy wiata przystankowa w Piotrowie będzie pomalowana. 

Wójt odpowiedział, że w tym miejscu będzie postawiona jednak nowa wiata. 

Radna Edyta Krasuska ponowiła prośbę o zamontowanie tablicy ogłoszeniowej oraz poprawę 

terenu przy przystanku autobusowym (położenie polbruku) w miejscowości Potok.  

Radna poprosiła również o wymianę żarówki w lampie oświetlenia ulicznego przy bloku nr 

25 w Potoku.  

Radna Joanna Ostaszewska zgłosiła, że teren przy wałach przeciwpowodziowych od strony 

parku został zaorany. Poprosiła o sprawdzenie i interwencje w tej sprawie.  

Radny Adam Klisowski zgłosił konieczność naprawy i poprawy stanu technicznego dróg 

gminnych na terenie miejscowości Lipna.  

Radny poprosił również o rozważenie zamontowania sprzętu monitorującego teren przy 

remizie OSP. 

Radna Katarzyna Zdybowicz-Wójcik ponowiła prośbę o sprawdzenie stanu oczyszczalni 

ścieków w Piotrowie.  

Wójt poinformował, że odbiór odpadów ponadgabarytowych przez ZGK rozpocznie się od 14 

października.  

Odbyło się też spotkanie z firmą FENIKS w sprawie kontynuacji przewozów pasażerskich na 

terenie gminy. Na razie trwa przygotowywanie nowych rozkładów jazdy.  

Wójt poruszył temat spalania w piecach materiałów niedozwolonych. Poinformował, ze może 

zostać powołana komisja do celów interwencji u mieszkańców w tej sprawie.  

Radny Grzegorz Stachera powiedział, że powinny odbywać się przede wszystkim spotkania 

w tej sprawie. Uświadamiające mieszkańców jakie to stanowi zagrożenie dla środowiska 

i jakie mogą ich spotkać sankcje z tego tytułu. 

Radni proponowali też, aby przygotować plakaty i ulotki informacyjne w tym zakresie 

i żeby szeroko je rozprzestrzenić wśród mieszkańców gminy.  

Pkt 9. Zamknięcie VIII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła  obrady o godzinie 9.49. 

  

Przewodnicząca Rady Gminy w Przewozie 

                /-/ Bogusława Szlachetka 

 


